
BOFA 高效激光烟雾净化系统

产品名称 BOFA 高效激光烟雾净化系统

公司名称 上海杰龙电子工程有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市闵行颛桥

联系电话 021-51097866 13310108261

产品详情

AD Oracle iQ

LASER--激光烟雾净化系统

The premier choice and best in class solution with unique features in a compact unit.

集成超强性能的一体化烟雾净化系统，是激光烟雾净化应用的很好选择。

The ‘Best in Class’ high performance AD Oracle has now been further enhanced with the

introduction of BOFA’s new iQ Operating System, combining a range of unique features

into one compact unit. AD Oracle系统集成了BOFA特别新iQ智能操作系统，组合多种独特功能

于一身，方便操作及运行管理。

The iQ Operating System performs at two distinct levels. Operators benefit from ease of

operation and clarity of real time information, the system also provides a cache of

analytical data, enabling users to download performance and operating parameters for

evaluation purposes. iQ智能操作系统提供两个层次界面，一个为简易操作界面和实时状态显

示，另一个为隐藏式数据分析界面，允许用户下载设备参数及操作运行参数用于评估分析。

The iQ system takes performance and safety parameters to a new level and ensures that



maintenance downtime and ownership costs are kept to a minimum. iQ智能系统把净化

性能和安全指标提升到一个新高度，将停机维保时间和运行成本降到特别低水平。

更多详细iQ智能控制器信息请见以下详细功能描述。
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